



Mosanada announces senior management appointments and the establishment of a Board advisory role in relation to the Company's strategic initiative in the Kingdom of Saudi Arabia

Doha, Qatar - 2 February 2026 – Mosanada Facilities Management Services Q.P.S.C. ("Mosanada" or the "Company") announces that its Board of Directors has approved senior management appointments and the establishment of a Board advisory role as part of a planned leadership transition, effective from 2 February 2026.

As part of this transition, Mr. Mark John Cooke has stepped down from his role as Chief Executive Officer of the Company and has been appointed as an advisor to the Board, with a focus on supporting the Company's regional expansion initiative in the Kingdom of Saudi Arabia. As previously announced, the Company has been progressing the development of an operating presence based on a strategic partnership in the Kingdom of Saudi Arabia, focused on the delivery of specialised facilities management services in the sports, entertainment, and events sectors, subject to applicable regulatory and procedural requirements.

In this non-executive advisory capacity, Mr. Cooke's role will focus on providing senior input, drawing on his extensive experience in facilities management and the oversight of complex and large-scale facilities portfolios. The Board has assigned this role in light of Mr. Cooke's long-standing leadership within Mosanada and his familiarity with the operational and commercial requirements of complex facilities management environments. His advisory role will include support on partner engagement, structuring considerations, and early execution matters.

Mr. Cooke was appointed Chief Executive Officer of Mosanada in January 2015, having previously served as Chief Operating Officer. During his tenure, he oversaw the Company's operations through a period of institutional development and operational growth, including

مساندة تعلن عن تعيينات في الإدارة التنفيذية العليا واستحداث دور استشاري لمجلس الإدارة يتعلق بالمبادرة الاستراتيجية للشركة في المملكة العربية السعودية

الدوحة، دولة قطر – 2 فبراير 2026 – تعلن شركة مساندة لخدمات إدارة المرافق ش.م.ع.ق. («مساندة» أو «الشركة») أن مجلس إدارتها قد وافق على تعيينات في الإدارة التنفيذية العليا للشركة، إلى جانب استحداث دور استشاري لمجلس الإدارة، وذلك في إطار خطة انتقال قيادي معتمدة، على أن تسري هذه التغييرات اعتباراً من 2 فبراير 2026.

وفي هذا السياق، تنحى السيد/مارك جون كوكي عن منصبه كرئيس تنفيذي للشركة، وتم تعيينه مستشاراً لمجلس الإدارة، مع تركيز على دعم مبادرة التوسع الإقليمي للشركة في المملكة العربية السعودية. وكما سبق الإعلان، تواصل الشركة العمل على تطوير تواجد تشغيلي قائم على تأسيس شراكة استراتيجية في المملكة العربية السعودية، مع التركيز على تقديم خدمات إدارة مرافق متخصصة في قطاعات الرياضة والترفيه والفعاليات، وذلك وفقاً للمتطلبات التنظيمية والإجرائية المعمول بها.

وبصفته الاستشارية غير التنفيذية، سيركز دور السيد/كوكي على الاستفادة من خبرته الواسعة في مجال إدارة المرافق، والإشراف على مرافق كبيرة النطاق ومتعددة المكونات. وقد تم إسناد هذا الدور إليه في ضوء خبرته القيادية الممتدة داخل الشركة، ومعرفته بالمتطلبات التشغيلية والتجارية المرتبطة ببيئات إدارة المرافق. ويشمل دوره الاستشاري دعم جهود التواصل مع الشركاء، والنظر في الجوانب الهيكلية، والمساندة في مراحل التنفيذ الأولية.

وقد تم تعيين السيد/كوكي رئيساً تنفيذياً لشركة مساندة في يناير 2015، بعد أن شغل سابقاً منصب الرئيس التنفيذي للعمليات. وخلال فترة توليه المنصب، أشرف على عمليات

the Company's listing on the Qatar Stock Exchange.

Furthermore, the Board has approved the appointment of Mr. Ahmed Talal Fuad Hadid as Chief Executive Officer of the Company, effective from 2 February 2026. Mr. Hadid was appointed Chief Financial Officer of Mosanada in June 2024 and has been responsible for the Company's financial and management reporting, treasury, investor relations, and finance operations.

In addition to his finance responsibilities at Mosanada, Mr. Hadid has been closely involved in broader business and operational matters, working alongside the former Chief Executive Officer on business development activities, strategic initiatives, and the Company's listing on the Qatar Stock Exchange. Prior to joining Mosanada, he held senior finance leadership roles at group level within large, diversified organisations operating across construction, trading, and specialised services, and previously worked in financial advisory with Deloitte. He has over 17 years of experience in corporate and operational finance across Qatar and the region, including involvement in restructuring assignments, transaction-related work, and business unit initiatives within complex operating environments.

Additionally, the Board has approved the appointment of Mr. Paul Brian Douglas-Fleet as Chief Financial Officer of the Company, effective from 2 February 2026. Mr. Douglas-Fleet is a Fellow Chartered Accountant and a member of the Institute of Chartered Accountants in England and Wales, and a certified member of the Institute of Workplace and Facilities Management. He brings extensive senior financial leadership experience within the facilities management sector, including financial advisory and audit experience with Deloitte, as well as senior finance roles in complex, multi-entity operating environments, with responsibility for financial reporting, treasury, governance, and financial oversight.

Commenting on the new appointments, Mr. Abdulaziz Al Mahmoud, Chairman of Mosanada, said: "Mark has played a central role in the development of Mosanada over a number of years. The Board appreciates his contribution and is pleased that he will continue to support Mosanada in an advisory capacity as we progress our initiatives in the Kingdom of Saudi Arabia. The Board is confident in the Company's leadership following this transition and looks forward to working closely with

الشركة خلال مرحلة اتسمت بالتطور المؤسسي والنمو التشغيلي، بما في ذلك إدراج الشركة في بورصة قطر.

كما وافق مجلس الإدارة على تعيين السيد /أحمد طلال فؤاد حديد رئيسًا تنفيذيًا للشركة، اعتبارًا من 2 فبراير 2026. وكان السيد / أحمد حديد قد تم تعيينه رئيسًا تنفيذيًا للشؤون المالية للشركة في يونيو 2024، حيث تولّى مسؤوليات التقارير المالية والإدارية، وإدارة الخزينة، وعلاقات المستثمرين، والعمليات المالية.

وإلى جانب مسؤولياته المالية في الشركة، عمل السيد /أحمد حديد بشكل وثيق مع الرئيس التنفيذي السابق في متابعة وإدارة شؤون الأعمال والعمليات، بما في ذلك أنشطة تطوير الأعمال، والمبادرات الاستراتيجية، وعملية إدراج الشركة في بورصة قطر. وقبل انضمامه إلى مساندة، شغل مناصب قيادية مالية على مستوى المجموعات ضمن شركات كبيرة ومتنوعة تعمل في قطاعات الإنشاءات والتجارة والخدمات المتخصصة، كما سبق له العمل في مجال الاستشارات المالية مع شركة ديلويت. ويتمتع السيد /أحمد حديد بخبرة تزيد عن 17 عامًا في مجالات التمويل المؤسسي والتشغيلي في دولة قطر والمنطقة، شملت المشاركة في عمليات إعادة الهيكلة، والأعمال المرتبطة بالصفقات، ومبادرات وحدات الأعمال ضمن بيئات تشغيلية متعددة.

كذلك وافق مجلس الإدارة على تعيين السيد /بول برايان دوغلاس-فليت مديرًا ماليًا للشركة، اعتبارًا من 2 فبراير 2026. ويُعد السيد /دو格拉斯 فيليت محاسبًا قانونيًا زميلًا وعضوًا في معهد المحاسبين القانونيين في إنجلترا وويلز، كما أنه عضو معتمد في معهد إدارة المرافق وأماكن العمل. ويتمتع بخبرة قيادية مالية واسعة في قطاع إدارة المرافق تشمل خبرة في مجالي الاستشارات المالية والتدقيق لدى شركة ديلويت، إضافة إلى توليه مناصب مالية عليا ضمن بيئات تشغيلية متعددة الكيانات، مع مسؤوليات تشمل اعداد التقارير المالية، وإدارة الخزينة، والحوكمة، والإشراف المالي.

وفي تعليق له على التعيينات الجديدة، قال السيد /عبد العزيز آل محمود، رئيس مجلس إدارة شركة مساندة: "اضطلع مارك كوكي بدور محوري في تطوير شركة مساندة على مدى عدد من السنوات. ويُقدّر مجلس الإدارة إسهاماته تلك، ويسعدنا أن يواصل دعمه للشركة من خلال دوره الاستشاري مع تقدم مبادراتها في المملكة العربية السعودية. ويؤكد مجلس الإدارة ثقته بقيادة الشركة عقب هذا الانتقال، ويتطلع إلى العمل عن

Ahmed Hadid as Chief Executive Officer and Paul Douglas-Fleet as Chief Financial Officer.”

For further information and respective details on Mosanada, please visit www.mosanada.qa or contact investor relations at IR@mosanada.qa.

Important information

This press release has been prepared by for informational purposes only. This press release is not intended to be relied upon as the basis for an investment decision, and is not, and should not be assumed to be, complete. It is provided for information purposes only. Any investment is subject to various risks, none of which are outlined herein. All such risks should be carefully considered by prospective investors before they make any investment decision.

Whilst the information in this document has been published in good faith, the Company does not provide any guarantees, warranties or other assurances (express or implied) regarding the accuracy or completeness of this information. The Company, its affiliates and any of its or their respective directors, officers, partners, members, employees, agents or advisers assume no liability or responsibility and owe no duty of care for any consequences of any person acting in reliance on the information contained in this press release or for any decision based on it. The Company does not undertake to provide access to any additional information or to update this press release or to correct any inaccuracies which may become apparent.

Statements contained in this press release that are not historical facts are based on current expectations, estimates, projections, opinions and beliefs of the Company. Such statements involve known and unknown risks, uncertainties and other factors, and reliance should not be placed thereon. In addition, this press release contains “forward-looking statements.” Actual events or results or the actual performance of the Company may differ materially from those reflected or contemplated in such forward- looking statements.

This press release has not been approved by the securities regulatory authority of Qatar or any other state or jurisdiction.

كتب مع أحمد حديد بصفته رئيسًا تنفيذيًا، وبول دوجلاس فيليب بصفته رئيسًا تنفيذيًا للشؤون المالية.”

للإطلاع على مزيد من المعلومات حول شركة مساندة، يُرجى زيارة www.mosanada.qa أو التواصل مع إدارة علاقات المستثمرين عبر IR@mosanada.qa.

معلومات هامة

تم إعداد هذا البيان الصحفي لأغراض المعلومات فقط. ولا يُقصد به الاعتماد عليه كأساس لاتخاذ أي قرار استثماري، كما أنه لا يُعد، ولا ينبغي اعتباره، بياناً كاملاً. ويُقدّم هذا البيان لأغراض إعلامية فقط. ويخضع أي استثمار لمجموعة من المخاطر، لم يتم استعراضها في هذا البيان، ويتعين على المستثمرين المحتملين دراسة هذه المخاطر بعناية قبل اتخاذ أي قرار استثماري.

ورغم أن المعلومات الواردة في هذا البيان قد تم نشرها بحسن نية، إلا أن الشركة لا تقدم أي ضمانات أو تعهدات أو تأكيدات، صريحة كانت أو ضمنية، بشأن دقة أو اكتمال هذه المعلومات. ولا تتحمل الشركة، ولا أي من مديريها، أو مسؤوليها أو شركائها أو أعضائها أو موظفيها أو وكلائها أو مستشاريها، أي مسؤولية أو التزام، ولا يترتب عليهم أي واجب عناية، عن أي نتائج قد تترتب على اعتماد أي شخص على المعلومات الواردة في هذا البيان أو على أي قرار يُتخذ بناءً عليها. كما لا تلتزم الشركة بإتاحة أي معلومات إضافية أو بتحديث هذا البيان أو تصحيح أي أخطاء قد تظهر فيه.

وتستند البيانات الواردة في هذا البيان، والتي لا تتعلق بوقائع تاريخية، إلى التوقعات والتقدير والتنبؤات والآراء والمعتقدات الحالية للشركة. وتتطوي هذه البيانات على مخاطر وعوامل عدم يقين معروفة وغير معروفة، ولا ينبغي الاعتماد عليها. كما يتضمن هذا البيان بيانات مستقبلية، وقد تختلف الأحداث أو النتائج الفعلية أو الأداء الفعلي للشركة اختلافاً جوهرياً عن تلك الواردة أو المتوقعة في هذه البيانات المستقبلية.

ولم يتم اعتماد هذا البيان الصحفي أو مراجعته من قبل هيئة الأوراق المالية في دولة قطر أو أي جهة تنظيمية أخرى في أي دولة أو ولاية قضائية.